

Date:- (11/12/2025)

Service Agreement

First Party:

Tadweem Energy
Company C.R:
1132114610

Second Party:

Abed Al-Rashidi Land Transport Establishment
C.R: 7021079111
WORKMEN NAME: ASHIQ AMIN
IQAMA: 2566589426

Whereas, the First Party has various contracts with Refineries,Petrochemicals Plants ,Solar Energy Plants and other Construction with other Clients within the Kingdom of Saudi Arabia, and the Second Party after discussions,has agreed to provide manpower services to the First Party, on the following terms and conditions:

1. Second Party will Provide to the First Party all necessary documents of workforce.
2. The first party will be responsible for securing entry cards and permits for the employees and workforce of the second party, as well as equipment stickers. The second party will be responsible for providing the documents and photos required to obtain these permits from us.
3. The second party will be fully responsible for paying wages and medical coverage for the workforce and insurance for its equipment in the event of industrial accidents and injuries, so it must complete the procedures
4. First Party will pay to Second Party for service at the rates agreed upon Food, accommodation and transportation and any other charges incurred of the employees will be provided by the First Party.
5. Payment will be made within (60) days after receive of monthly invoices supported with time sheets signed by the First Party's representative.
6. This chamber Agreement is valid date.
from: (01/12/2025) To: (01/12/2026)

First Party:

الطرف الأول:

Seal & Signature.....

التاريخ: 11/12/2025 م

اتفاقية الخدمة

الطرف الأول:

شركة تدويم للطاقة

سجل التجاري:

1132114610

الطرف الثاني :

مؤسس عابد الرشيد للنقل البري

7021079111 : سجل التجاري:

اسم العامل: عاشق امين

2566589426 : الإقامة:

حيث أن الطرف الأول لديه عقود مختلفة مع المصانع والمحطات البتروليكية ومحطات الطاقة الشمسية وغيرها من الانتشارات الأخرى مع عمال آخرين داخل المملكة العربية السعودية ووافق الطرف الثاني بعد المناقشات على تأمين خدمات القوى العاملة للطرف الأول حسب الشروط التالية:-

1. يؤمن الطرف الثاني للطرف الأول جميع ما يلزم من مستندات للقوى العاملة.
2. يكون الطرف الأول مسؤولاً عن تأمين بطاقات وتصاريح دخول الموظفين والقوى العاملة للطرف الثاني ، وكذلك ملصقات المعدات ، ويكون الطرف الثاني مسؤولاً عن تقديم المستندات والصور المطلوبة لاستخراج منها هذه التصاريح.
3. يكون الطرف الثاني مسؤولاً مسؤولية كاملة عن دفع الأجر والتعويضية الطبية للقوى العاملة والتأمين على معداته في حالة الحوادث والإصابات الصناعية ، لذا عليه إكمال إجراءات التأمين.
4. سيدفع الطرف الأول للطرف الثاني مقابل الخدمة على حسب الأسعار المتفق عليها للطعام والسكن والإنتقال من وإلى موقع العمل وأي رسوم أخرى يت肯دها الموظفون سيكون بواسطه الطرف الأول.
5. يتم الدفع خلال (60) يوما من استلام فاتورة شهرية من الطرف الثاني مدعمة بشهادات وقت موقعة ومعتمدة من مشرف الطرف الأول.
6. يبدأ العمل بهذه الإتفاقية من تاريخ : من: (01/12/2025) إلى: (01/12/2026)

الطرف الثاني :

Seal & Signature.....



+966 1 6324 3225 - +966 54 614 2700

info@tadweemenergy.com - www.tadweemenergy.com

6770 King Fahad Road, Al Zahrah Dist. 4733, Arrass, Al Qassim, Saudi Arabia

٦ طريق الملك فهد، حي الزهراء ٤٧٣٣ الرس، منطقة القصيم، المملكة العربية السعودية

رقم المودع	رقم المسجل	رقم الاشتراك
7021079111	2057636965	167558
مؤسسة عابد الرشيد للنقل البري		
الرقم الوظيفي	تاریخ الطلب	رقم الطلب
54723	14/12/2025	5105336
عبدالرشيد		
شعار بناء على طلب المشتري دون اذن مسؤوله على غرفة التجارة والنقل مسح QR		